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0)   Fælles fagråd v. Tim Fløjborg – Fælles Fagråd for Kulturvidenskaber (FKV) 

Tim Fløjborg, studerende på Filosofi fortæller om et tiltag omkring at samle fagrå-
dene på Institut for Kulturvidenskaber (IKV). Det er Tims håb at samle fagrådene 
for derigennem at sikre sammenholdet på tværs af studierne og fagrådenes over-
levelse. 
Tim informerer om, at der vil være en omrokering af de nuværende lokaler.  
Vitus spørger ind til, om Tim har gode ideer til at få flere studerende fra Medievi-
denskab til at være aktive i fagrådet: 
Tim pointerer, at der har været meget tumult og ændring i fagrådet og denne 
manglende stabilitet har gjort, at det kan være svært for nye studerende at over-
skue og løfte opgaven. Tim foreslår derfor, at man skal give det tid – og pointerer, 
at det er en kulturændring, der skal have tid til at træde i kraft: Tim vil tale med tu-
torerne på Medievidenskab og bede dem om at tydeliggøre mulighederne i forbin-
delse med introdagene.  
Sara påpeger, at det skal være tydeligere, hvad formålet med fagrådet er, så de 
studerende forstår, hvilken styrke det kan være for et studiemiljø. 
Vitus foreslår at uddannelsen evt. i fremtiden kan lægge visse beslutninger over 
på et fagråd (f.eks. planlægning af studiestart eller faglige arrangementer) for at 
anerkende fagrådet som en vigtig stemme. 
Der er konstituerende generalforsamling i september, hvor Tim regner med, at 
hvert studie vil have tre pladser i det fælles fagråd for at sikre ligheden mellem stu-
dierne.  
 

1) Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2) Meddelelser 
a) Studienævnsformand 

i) Aftagerpanelmøde 5.april 
Medievidenskab afholdte møde i aftagerpanelet fredag, der var stort frem-
møde, med kun to afbud. 
Aftagerne var meget interesserede i at lave konkrete aftaler med uddan-
nelserne og opfordrede på det kraftigste til at lave et kartotek over 
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relevante virksomheder, der kan indgå i arrangementer.  
Aftagerpanelet blev enige om at lave et fælles dokument med ideer til kon-
krete arrangementer, som virksomhederne kunne inviteres til at deltage i. 
Studienævnet får adgang til mødereferatet, når det er klar. 

ii) Opfølgning på slutevalueringer 
(1) Vitus har efter påske et møde med Søren Engelsen, der underviser i 

Videnskabsteori – han er åben overfor at arbejde med faget, således 
at det bliver endnu mere målrettet de studerendes behov og de meto-
der, de vil møde efterfølgende i uddannelsen.  

(2) Vitus har talt med Donna Hurford fra Universitetspædagogik, der har 
deltaget i undervisningen i Deltagelse og Samfund E2018 for at høre, 
om hendes oplevelse af undervisningen spejlede de studerendes eva-
lueringer. 
Donna oplyste, at hun havde deltaget i en enkelt lektion og derefter 
sendt 4 gode råd til underviser. Donna opfordrer til, at studienævnet 
beder underviser om at fortælle, hvad disse råd er, da Donna ikke vil 
bryde tilliden med underviseren.  

iii) Studiestartstutorer + Faglig vejleder 
Der vil i denne uge blive opslået stillinger til både studiestartstutorer samt 
faglig vejleder.  

iv) Informationsmøde om iværksætteri 
Sidste uge blev der afholdt informationsmøde med gode oplægshol-
dere/sparringspartnere.  
5 studerende deltog i arrangementer, hvilket er meget lidt – men på sin vis 
meget repræsentativt for, hvor mange studerende på Medievidenskab, der 
bliver iværksættere. Elle kommenterer hertil, at det kan være svært at 
tyde, om man skal deltage i et informationsmøde eller ej, alt efter hvor me-
get man kender til emnet og målet for arrangementet. 

b) De studerende 
Ingen meddelelser 

c) Andre 
Ingen meddelelser 
 

3) Merit- og dispensationsansøgninger (lukket punkt) – Tages sidst på mødet. 
Jf. SAGA 
 

4) Sager til behandling eksamen 
Ingen sager til behandling 
 

5) Sager til behandling studieordninger 
a) Studieunderstøttende aktivitet – BA Tilvalg (bilag) 

I forbindelse med den nye bachelorstudieordning og tilvalgsstudieordningen, 
har der været en mangel på 13 timer for tilvalgsstuderende, da der er en ga-
ranti om 12 timer om ugen. 
Dette har betydet, at det er nødvendigt at tilbyde en studieunderstøttende 
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aktivitet på i alt 13 timer. Vitus har i samarbejde med David Binzer udarbejdet 
en workshop om medieproduktion, med fokus på mobilvideoer. Dette vil be-
tyde, at de studerende på tilvalg skal deltage i workshoppen. 
Der er rundsendt et bilag med formuleringen.  
Studienævnet er positive overfor forslaget og godkender denne ændring i stu-
dieordningen. 
Ingo foreslår, at workshoppen fremadrettet kunne udarbejdes som et samar-
bejde med en relevant virksomhed, eventuelt fra aftagerpanelet. 
Studienævnet vil bruge erfaringen fra workshopforløbet til at udarbejde en per-
manent løsning som sikrer de ekstra timer.  
 

6) Sager til behandling kvalitetspolitikken 
Ingen sager til behandling. 
 

7) Sager til behandling undervisning 
a) Slutevaluering Manuskriptskrivning I, hold B (bilag) 

Studienævnet drøfter kort evalueringens indhold og har ikke specifikke kom-
mentarpunkter til denne.  
 

8) Andre sager til behandling 
a) Undervisningsprisen 2019 

Alle undervisere er blevet nomineret af de studerende.  
Baseret på antal stemmer, vælger studienævnet at indstille Mark Mansfeld til 
Undervisningsprisen 2019. 
Studenterrepræsentanterne udtaler, at det har været en rigtig god oplevelse at 
indsamle data til indstillingerne, da de studerende har været meget positive i 
deres udmeldinger. 
Studenterrepræsentanterne har desuden lavet en samlet oversigt, hvor alle un-
dervisere får ros – og vil gerne have denne rundsendt til underviserne. 
Hala går videre med sagen. 

b) Nye regler for orlov (bilag) 
I de nye regler står der, at der kan gives orlov ved usædvanlige forhold. 
Studienævnet diskuterer betydningen af dette og den fremadrettede sagsbe-
handling i sager om orlov.  

c) Studiemiljøundersøgelsen 2019 
SMU’en er ikke offentliggjort for alle endnu, men studieledere og studienævns-
sekretærer har adgang til den på nuværende tidspunkt. 
Vitus har forsøgt at sammenfatte de nuværende resultater: 
Generelt ligger Medievidenskab lavt især på punktet ”Information og Kommuni-
kation”, men ligger i midten på ”Trivsel”.  
Undersøgelsen vil blive diskuteret yderligere, når den offentliggøres for alle.  
 

9) Eventuelt 
a) Faglig Fredagscafé – Henning Pryds har tilbudt at stå for første oplæg. Su-

sanne hjælper med planlægningen af dette og undersøger muligheden for, at 
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den første faglige fredagscafé løber af stablen allerede fredag d. 26. april 
2019.  
Sara foreslår en oplægsholder fra netavisen ”Fredericia avisen” til én af de næ-
ste fredagscafeer.  

 
Mødet sluttede 11:20 
Med venlig hilsen 
 
Hala A. Wandall 
Studienævnssekretær 


